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Barnehagen  TØffe er en foreldreeid  barnehage  med 24 plasser og 7 ansatte.
Barnehagen  ble startet opp av foreldre tilhØrende NSB i 1988 og ligger i Narvik i Nordland
fylke.  Barnehagen er medlem i Private  Barnehagers  Landsforbund.

Merknader til h rin snotatet om endrin er i barnek eloven:

I de snart 20 år barnehagen vår har vært i drift, har barnehagens Økonomi vært uforutsigbar.
Vi liker ikke tanken på at slik vil det også bli i fremtiden, hvor barnehagens viktigste fokus
blir på ei skrapa pengekasse og ikke på barnas muligheter til vekst og utvikling.

Vår uttalelse blir derfor:

1. Nei til at det statlige Øremerka tilskuddet fjernes.
2. Nei til at alle tilskudd skalkomme fra kommunen (Terra aksjer er kjøpt i vår

kommune, vi vil heller at pengene skal gå til barnehage, skole, helse og
omsorgstjenester).

3. Nei til endringene fra 2009.
4. det bør ikke bli 431 modeller, en eller to slik at man har mulighet til forutsigbarhet og

sammenlikningsgrunnlag innenfor fylkene.
5. Økonomisk likebehandling, er det bare en frase eller er det et utsagn vi skal ta på

alvor? I alle år har vi hørt at barna i vårt land skal likebehandles, men det gjelder
kanskje ikke for de barna som bor i de kommunene, hvor kommunene selv ikke klarer
å bygge nok barnehager? I vår kommune er det 10 kommunale barnehager og 15
private barnehager og familiebarnehager, og vi har ennå kø av barn som ikke har fått
barnehageplass. Hvorfor skal vi få mindre penger til de private barnehagene enn til de
kommunale barnehagene? Fordi vi gir kommunens innbyggere et tilbud om en
barnehageplass mens de er i arbeid, slik at vår kommune kan få utvikle seg og tjene
noen skattekroner til egen kommune? Hvis regjeringen skal ha en mulighet til å nå sitt
mål om full barnehagedekning, bør de ikke da likebehandle barna?

6. Garantien for finansiering bør gjelde lenge, ikke bare til 2009. Hvis Norge skal øke
befolkningstallet, vil det være et pluss at befolkningen vet at de har et trygt tilbud til
barna som skal vokse opp.
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